
Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ Budišov konané dne 19. 9. 2019 

Přítomni:  

Za zřizovatele: Mgr. Zdeněk Smrček, Josef Ondráček  

Za pedagogický sbor: Mgr. Lenka Procházková, Hana Stará 

Za rodiče: Věra Teplá, Jarmila Ujčíková 

Hosté: ředitel ZŠ Mgr. Milan Procházka 

Program: 

1. Zahájení a přivítání  

2. Informace z minulé školské rady 

3. Schválení školních dokumentů a výroční zprávy 

4. Informace ze školy 

5. Různé 

6. Usnesení a závěr 

 

ad 1. Předsedkyně Jarmila Ujčíková v 15:00 hodin zahájila zasedání školské rady a přivítala 

všechny členy a hosty. Členové byli seznámení s programem zasedání školské rady. 

ad 2. Předsedkyně seznámila členy s obsahem minulé školské rady a zastavila se u 

vyřešených otázek. 

a) problémy tenisových kurtů – komu patří, vyzvedávání klíče, úklid, opravy 

- tenisové kurty náleží městysu, nově nalajnované čáry, zkontrolovaný povrch, není 

zatím určen správce 

      b)  inspekční zpráva  

             -    byla provedena opatření, která reagovala na výtky ze strany ČŠI, k dnešnímu datu  

       vše v pořádku 

 

ad 3. Členové rady obdrželi návrhy školních dokumentů k prostudování před jejich 

schvalováním. Ředitel školy informoval, že se nedělali žádné úpravy Školního řádu a 

Klasifikačního řádu. Dotazy k Výroční zprávě za školní rok 2018/2019 byly také zodpovězeny.  

Členové školské rady jednohlasně schválili Výroční zprávu za školní rok 2018/2019, Školní 

řád, Klasifikační řád na školní rok 2019/2020.   

ad 4. Informace ze školy: 

Ředitel školy Milan Procházka informoval, že zřizovatel získal dotaci na modernizaci 

školy v rámci projektu z IROP a o plánovaných stavebních úpravách v prostorách školy 

během školního roku 2019/2020.  

V současné době se připravují výběrová řízení na zhotovitele a dodavatele. Zatím 

nejsou známy přesné termíny oprav, a jak se toto promítne do režimu školy 

v průběhu školního roku. 



 

ad 5.  Různé: 

a) Byl přednesen návrh předsedkyně školské rady na zaslání a přednesení zápisu na 

zasedání městysu. 

b) Návrh ze strany pedagogů o dořešení osvětlení v místě přechodu u školy. 

c) Žádost ze strany pedagogů o zakoupení kopírky od zřizovatele školy. 

d) Příští zasedání školské rady bylo stanoveno na měsíc duben 2019. Při mimořádných 

událostech bude svoláno dříve.  

 

ad 6. Paní Lenka Procházková seznámila členy Školské rady se zápisem, který byl  

         jednohlasně schválen.  

         Předsedkyně Jarmila Ujčíková poděkovala za účast všem přítomným a zasedání ukončila 

        v 16:00 hodin. 

 

V Budišově 19. 9. 2019 

 

 

Zapsala: Mgr. Lenka Procházková                                                    předsedkyně: Jarmila Ujčíková   


